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UPDATE nalv OOM VERGADERING  28-09-2010 in ROOD, wij zien Uw reactie gaame tegemoet .

Verslag van de vergadering van de gebruikers Moleneind op 15 april 2010  om 09.00-11.00 uur.

Aanwezig:    Jam van Bergen (vz Stg. 00M), Hans Verstegen (vz Stg. Moleneind), Darn Sopar (oud
vz Stg. Moleneind/ Octopus), Ben van den Dungen (bestuurslid Stg. 00M/Moleneind), Jar van den
Elzen (vz FC de Rakt), Mare Isphoring (vz Red Sox), Marcel Delhez (Wethouder Sport gemeente
Uden), John Timmers (aankomend Wethouder Sport Gemeente Uden, Rob van Berkel (Medewerker
Maarschappelijke Ontwikkeling Gemeente Uden), en Win Althuizen (Coordinator OW Groen-en
cultuurtechniek)

Nr. Onderwerp Actie

1. Zoeken naar structurele mogelijkheden/oplossingen. RVB

Het probleem op dit moment is de ruimte capaciteit. De verenigingen zijn
door hun succes in de knel gekomen met de beschikbare ruimten.

Onder andere wordt genoemd:

Er wordt gesproken over een optie om het verplaatsen Red Sox, zodat er op
Moleneind meer ruimte ontstaat voor Octopus en Fc de Rakt. Tevens zal
Red Sox op een andere locatie de velden volgens de normen van de bond en
de benodigde huisvesting nodig hebben om de sport optimaal te kunnen be-
oefenen.

Opnieuw inrichten Moleneind.

Nagegaan wordt welke gebieden er eventueel gebruikt kunnen worden om
Red Sox te huisvesten.

Nieuvyerfspraak__quaken-RedSori:

Op dit pun-t col-istater6ri-wij dat er geeri vooruitgang geboekt Zal worden , en
wellicht structurele oplossingen nog wel 5 a 6 jaar kurmen duren. De proble-
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2. Hekwerk om bebouwing. RVB

Hekwerk kan geplaatst worden, maar de tij delijke mood-kleedaccommodatie
moet volgens bouw en woningtoezicht verwijdert worden nadat de bouw is
afgerond.

Er kan een tijdelijke vergurming aangevraagd worden, als de tijdelijkheid
met onderbouwing aangetoond kan worden.Ditpuntlooptteneinde,erzalmedioOktober begonnen worden met de
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Nr. Onderwerp Actie

3. Beregening installatie W.A

Er wordt een vergunning aangevraagd bij de provincie om een grotere bere-
geningsput te kunnen slaan.. De vergunning die door de Provincie afgegeven
moet worden laat op zich wachten. Vooralsnog zullen we op de zelfde wijze
moeten beregenen zoals vorigjaar

Met het leggen van de hoofdleiding wordt gewacht totdat duidelijkheid is
van de provincie.

Op dit moment word verreken met de Gemeente op bases van opgave uren,

Dit is erg omslachtig en persoons aThankelijk, wellicht kan hiervoor op ba-
ses van afgelopen jaar een vaste verrekening worden afgesproken

4. Extra Prullenbakken

Zelf oplossen door verenigingen

5. Fietspad WA
Het fletspad wordt aan de A50 zijde zo spoedig mogelijk afgesloten.

6. Natuurhagen en poortjes WA
Op enkele plekken zijn diverse deze stuk. Daar waar mogelijk zullen deze
gerepareerd worden op kort termijn

7. Parkeerplaats en fietsen WA
De parkeerplaats zal voor de zomervakantie verhard worden. E e.a. wel af-
hankelijk van situatie noodlokalen en oplossing onder nr 8.

De fietsrekken die op dit moment op het terrein van het Udens College
staan, verplaatsen naar de parkeerplaats. Kan dit nu???

Punt valt samen met punt 8

8. RQndv±iggende_honkballen RVB

Nage§hanwordtwie-a-r--riiteTn-aele-lij_kveranLiv6-orde-lTifri;-v_oar--s-chadedoor
Pen __rondvl iegrndprbQnk-, softbal.

Ea_insdemQgel_ij_ky_eden_bekijkenqu__ditt_evoorkomen.

Dit punt is-Zeer actueel met na-in6 omaat een verplaatsing Yap de Red S6ir
nogvirtyeglijkt`:: _                           -ev§F &'  `. `,>.
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9. Kleedlokalen Octopus RVB

Uitzoeken wie eigenaar is en verantwoordelijk voor het onderhoud van de
kleedlokalen Octopus

Antwoord ontvangen , Octopus beraad zich nog op de gevolgen hiervan en
zal hier bij gelegenheid op terugkomen.

10. Afspraak plannen Red Sox na de mei-vakantie RVB

fy_i_e_uvy_g4fapr_qa±c_kpla_quen__?_ersteweekvinjuli_2Qlo

11 Scholensport,  de heer Marce] Spierings beweert zwart op wit het gebruik RVB / Hr
van het rugby veld te kunnen aantonen.. en de scholen gebruiken het veld Smolders
ook.   Dit is onrechtmatich en in tcgcnstelling met de afspraken.

Gaame eaa corrigeren  ! ! !

PS.: J de Laat zal om copy vragen bij Marcel Spierings en dit doorspelen


